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Voorwoord 

Voor u ligt het jaarverslag van de medezeggenschapsraad van SBO Diekmaat/Da Vinci Berkelland.  In 

dit verslag beschrijven we in hoofdlijnen waar we ons het afgelopen jaar mee bezig hebben 

gehouden. Medezeggenschap is er voor en namens de leerlingen, de ouders en het personeel op 

school. Wilt u reageren of iets aan ons meedelen, dan kan dit via ons mailadres: 

mrdiekmaat@oponoa.nl 

Met vriendelijke groet, 

Joyce Wolters, secretaris 

 

Algemeen 

De MR van SBO Diekmaat/Da Vinci Berkelland levert vanuit een kritisch-constructieve instelling een 

bijdrage aan de kwaliteit van het onderwijs. De MR doet dat door belangenbehartiging van ouders, 

leerlingen en personeel bij schoolzaken. Uitgangspunt daarbij is het algemene belang van de school. 

De MR functioneert als kritische gesprekspartner en controlerend orgaan van de directeur. De MR 

streeft ernaar een pro-actieve gespreks- en onderhandelingspartner te zijn. Als vertegenwoordiger 

van de achterban – zonder last of ruggespraak – wil de MR voldoende informatie verwerven én 

verstrekken.  

Samenstelling van de MR 

Bjorn Roozeboom (ouder + voorzitter) 

Ilse van der Ende (ouder) 

Laurie Stegeman (ouder) 

Annique te Hoonte (personeel) 

Jesse Meeringa (personeel) 

Joyce Wolters  (personeel+ secretaris) 

Verkiezingen 

Afgelopen schooljaar zijn er verkiezingen voor een Davinci  ouder  in de MR georganiseerd. Vanuit de 

ouders Da Vinci Berkelland neemt Bjorn Roozeboom zitting in de MR.  

Vergaderingen 

De MR heeft het afgelopen jaar 5 keer met de directeur vergaderd over diverse onderwerpen. De MR 

heeft advies- en instemmingsrecht. De volgende onderwerpen zijn in de MR behandeld en 

goedgekeurd: 

Jaarplan 

Schoolgids        

Begroting 

Risico inventarisatie en -evaluatie      

Vakantierooster/studiedagen 



  
 

Formatieplan 

 

De vergaderingen van de MR zijn openbaar.  Alle ouders en personeelsleden zijn van harte 

uitgenodigd om een MR-vergadering als toehoorder bij te wonen.  

 

Activiteitenplan 

Om inzicht te geven in de onderwerpen die de MR behandelt en om de taakverdeling, vergaderdata 

en jaarplanning inzichtelijk te maken voor de achterban en het bevoegd gezag werkt de MR met een 

activiteitenplan.  

Contact met de achterban 

De MR hecht veel belang aan contact met de achterban; wij willen zichtbaar en bereikbaar zijn voor 

de achterban. Het afgelopen schooljaar hebben we hier te weinig aandacht voor gehad. Het 

komende schooljaar zullen we onszelf via een nieuwsbrief voorstellen en met elkaar bekijken hoe we 

de zichtbaarder kunnen zijn voor de achterban.  

Op zoek naar een nieuwe directeur.  

Aan het begin van het schooljaar heeft Hans Wossink laten weten na schooljaar 2023-2024 te zullen 

stoppen als directeur en te genieten van zijn (vroeg) pensioen. Hierdoor moesten we op zoek naar 

een nieuwe directeur. Vanuit de MR hebben Bjorn Roozeboom en Joyce Wolters zitting genomen in 

de benoemingsadviescommissie. Zij zijn aanwezig geweest bij de voorbereidingsbijeenkomst die met 

de BAC hebben plaatsgevonden. Ook zijn zij aanwezig geweest bij de gesprekken. In goed overleg is 

Kjell Vogel aangesteld als nieuwe directeur voor SBO Diekmaat/Da Vinci Berkelland.  

 

Tenslotte 

 

Als MR hebben wij het voornemen om ook het komend schooljaar kritisch opbouwend te kijken naar 

alles wat ons wordt voorgelegd. Denkt u dat er een bepaald onderwerp op de agenda van de MR 

moet komen, dan horen wij dat graag. 

In dit wederom uitdagende jaar (wisselende aantallen leerlingen, ziekte van collega’s en diverse 

uitdagingen rondom de bezetting) willen we vanuit de MR personeel, directie, ouders en leerlingen 

complimenteren hoe flexibel is omgegaan met al deze zaken. Door de inzet van iedereen hebben de 

leerlingen blijvend passend onderwijs kunnen volgen en zijn er nauwelijks lesdagen uitgevallen. 

Neede, juli 2024 

Namens de MR van SBO Diekmaat/DaVinci Berkelland 

Joyce Wolters 

 

 


